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Zápisnica 

z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva,  

ktoré sa konalo dňa 17. 04. 2013  v RKD  v Sučanoch 

 
 

Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 10.04.2013. Uskutočnilo sa 

v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 13,00 hod. v zasadačke RKD. 

 

 

 

P r í t o m n í : 

 

1. JUDr. Jozef Petráš, CSc.  -   starosta obce 

2. Mgr. Vladimír Olbert      -   prednosta obecného úradu 

3. Ing. Vladimír Plžik  -   hlavný kontrolór obce 

4. Viera Jašeková  -   zapisovateľka 

 

P o s l a n c i :    

  

1. MUDr. Richard Koyš  

2. PhDr. Miloš Bella   

3. Mgr. Veronika Ďaďová  

4. Martin Rybár  

5. Jaroslav Makovník  

6. MUDr. Igor Konvit  

7. Katarína Miháliková  

8. Ing. Ján Jamriška  

9. Miroslav Miert  

10. Mgr. Lenka Orelová  

11. Mgr. Peter Belica  

 

Hostia:   

 

 - viď prezenčná listina 
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P r o g r a m : 

 

1. Úvod 

2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu 

4. Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

5. Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012 

6. Správy z vykonaných kontrol 

7. Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 1/2013 o dotáciách 

8. Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 2/2013 o príspevku CVČ 

9. Stanovenie platu starostu 

10. Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2012 

11. Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

12. Informácia k projektu „Revitalizácia verejných priestranstiev obce Sučany 

13. Prevod a prenájom nehnuteľného majetku obce 

14. Správa o činnosti OP a OHZ od posledného OZ 

15. Plnenie uznesenia – návrh úsporných opatrení 

16. Správy z komisií 

17. Rôzne 

18. Diskusia 

19. Interpelácia 

20. Záver 
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O t v o r e n i e   z a s a d n u t i a   a    s c h v á l e n i e    p r o g r a m u 

 
Starosta obce privítal prítomných poslancov a prítomných hostí. Bolo prítomných 9 poslancov 

(MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Makovník, 

p. Rybár, PhDr. Bella). Ospravedlnil neúčasť Mgr. Ďaďovej a Mgr. Mgr. Belicu, ktorí sa dostavia v 

priebehu zasadnutia. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné. Uviedol, že program zasadnutia 

obdržali prítomní v písomnej podobe, pozvánka bola zverejnená na internetovej stránke obce i na 

úradnej tabuli.  Opýtal sa, či má niekto doplnenia programu. 

 

Mgr. Orelová navrhla prejednať ako 17. bod Schválenie dotácií a bod 9. presunúť za bod 17. 

 

Hlasovanie za takto upravený program: 

Za: 8 -  (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Makovník, p. 

Rybár, PhDr. Bella) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  
(Počas hlasovania boli neprítomní: Mgr. Ďaďová, Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková) 

 

 

V o ľ b a    n á v r h o v e j    k o m i s i e 

 
Za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Orelová a MUDr. Konvit. 

 

Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení Mgr. Orelová a MUDr. Konvit: 

Za: 7 - (MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miert, MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. Makovník, PhDr. 

Bella)   

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 
Počas hlasovania chýbal p. Rybár a p. Miháliková  

 

Za overovateľov boli navrhnutí PhDr. Bella a p. Makovník. 

 

Hlasovanie za overovateľov zápisnice – PhDr. Bella a p. Makovník 

Za: 8 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, 

Ing. Jamriška, p. Rybár) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 2 – (PhDr. Bella a p. Makovník) 

Počas hlasovania nebola prítomná Mgr. Ďaďová. 

 

Zápisom bola poverená Viera Jašeková. 

 

 

Kontrola plnenia uznesení OZ Sučany 

 

p. prednosta informoval, že jednotlivé uznesenia boli splnené, okrem Návrhu úsporných opatrení, 

ktorý bude riešený ako samostatný bod. 
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Správa o kontrolnej činnosti za rok 2012 

 

Ing. Plžik informoval, že správa o kontrolnej činnosti bola prítomným poslancom odoslaná mailom. 

Zo šiestich vykonaných kontrol bolo vypracovaných päť správ a jeden záznam, o čom priebežne 

informoval po vykonaní jednotlivých kontrol. Obec prijala 33 opatrení, o ich kontrole bude OZ 

informované.  

Dodal, že v roku 2013 bude vykonaná kontrola výkonu predbežnej finančnej kontroly, bola 

vypracovaná Smernica o finančnej kontrole, záležitosti sú v riešení.  

 

Rozprava: PhDr. Bella 

 

PhDr. Bella sa opýtal, v akom štádiu je Správa audítora. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že audítorka podlieha osobitnému režimu v súvislosti so Záverečným účtom 

obce, vypracuje stanovisko. OZ ju prerokuje do 30. 6. 2013, mala by byť predmetom rokovania 

júnového zasadnutia OZ. 

 

p. starosta dodal, že audítorská správa je v štádiu rozpracovania, audítorka spracováva jednotlivé 

materiály.  

 

 

Správy z vykonaných kontrol 

 

Ing. Plžik predniesol prítomným Správu č. 07/2012 z kontroly uplatňovania smernice o verejnom 

obstarávaní za roky 2010-2012 a Správu č. 08/2012 z kontroly uplatňovania smernice o rozsahu a 

spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné účely za roky 2010-2012. 

 

p. starosta zaviazal p. prednostu vypracovaním novej Smernice o verejnom obstarávaní v termíne 

do 30.5.2013. Upozornil, že je potrebné zabezpečiť zverejnenie zákazok nad 1.000 € na web-e. 

 

Ing. Plžik uviedol, že bola vykonaná kontrola verejného obstarávania za tri roky. Je potrebné 

vypracovať novú smernicu a preškoliť zamestnancov na úseku zabezpečovania tovarov a služieb.  

Pri kontrole dodržiavania Smernice upozornil na prekročenie rozpočtu v r. 2010. 

 

Rozprava: p. Rybár, PhDr. Bella 

 

p. Rybár uviedol, že takto majú vyzerať vypracované správy, aby mohli byť prijaté opatrenia na 

zistené nedostatky. Skonštatoval, že zmena hlavného kontrolóra bola dôležitá. 

 

PhDr. Bella uviedol, že k Smernici o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov na reprezentačné účely 

bude potrebné vytiahnuť zvukový záznam, nakoľko z uznesenia a zápisnice nie je zrejmá dohoda. 

p. Rybár vtedy navrhoval Článok II bod d) zrušiť. 

Navrhol úpravu uvedenej Smernice podľa zvukového záznamu. 

 

p. starosta povedal, že bude vypracovaná nová Smernica, ktorá bude predložená na schválenie na 

nasledujúcom riadnom rokovaní OZ.  

 

Ing. Plžik uviedol, že jedným z navrhovaných opatrení je vypracovanie novej Smernice v termíne 

do 10.5.2013. Uviedol, že bude vykonaná kontrola plnenia prijatých opatrení. Je dôležité vytvoriť 

taký systém, aby sa vzniknuté chyby už neopakovali.  
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Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o kontrolnej činnosti za rok 2012 a Správy z 

vykonaných kontrol (č. 07/2012 z kontroly uplatňovania smernice o verejnom obstarávaní za roky 

2010-2012 a č. 08/2012 z kontroly uplatňovania smernice o rozsahu a spôsobe použitia výdavkov 

na reprezentačné účely za roky 2010-2012. 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 1/2013 o dotáciách 

 

p. prednosta informoval, že vzišla potreba vypracovať nové VZN. Návrh VZN bol zverejnený na 

web-stránke a úradnej tabuli obce. Do návrhu boli zapracované doručené pripomienky Mgr. 

Orelovej a Ekonomickej komisie tak, aby bolo možné poskytnúť dotácie a čerpať finančné 

prostriedky. Bude sa kontrolovať účel použitia finančných prostriedkov. Upozornil, že poskytovanie 

dotácií nesmie zvyšovať dlh obce. 

 

Mgr. Mgr. Belica sa opýtal, kedy bolo vyhodnotenie, zapracovanie pripomienok. 

 

p. prednosta odpovedal, že 12.4.2013. 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, p. Makovník 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia posunula termín podania žiadosti a vyúčtovania. Je 

upravená aj možnosť podania žiadosti subjektom, ktorý vznikol počas roka.  

 

p. Makovník skonštatoval, že dotáciu nie je možné poskytnúť na úhradu dlhov z minulých rokov. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že zákon o organizácii a podpore športu to neumožňuje. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že kladne hodnotí pripomienku ekonomickej komisie – sankcie v čl. 9, 

no jej výška by mohla byť nad rámec, ktorý zákon povoľuje.  

 

p. Chrastina z audítoria uviedol, že VZN je možné zmeniť kompletne na zasadnutí OZ. Návrh má 

byť vopred vyvesený, pripomienky by mali byť doručené poslancom najneskôr 3 dni pred konaním 

OZ, vypracuje sa nové VZN. Platné je po schválení a 15-dňovom vyvesení na úradnej tabuli obce. 

Pripomienky je možné zapracovať. Výšku pokuty je možné ohraničiť, napr. že nesmie presiahnuť 

výšku dotácie.  

 

Do zverejneného návrhu boli zapracované tieto zmeny: 

- Čl. I. bol doplnený  - „Toto všeobecne záväzné nariadenie bližšie určuje metodiku 

poskytovania dotácií a upravuje:“ 

 

- Čl. II., bod 4 bol doplnený „ – podporu podnikania a zamestnanosti“ 
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- Čl. V., bod 3 bol doplnený – „iné nakladanie súvisiace s hlavným cieľom uvedeným v čl. II. 

ods. 4 tohto VZN“ 

 

- Čl. V. bol doplnený o bod 6:  

„Dotáciu nemožno poskytnúť na: 

- úhradu záväzkov z predchádzajúcich rokov 

- refundáciu výdavkov uhradených v predchádzajúcich rokoch 

- splácanie úverov, pôžičiek a úrokov z prijatých úverov a pôžičiek 

- výdavok na úhradu dane z pridanej hodnoty“ 

 

- Čl. V. bod 9. bol upravený nasledovne: slovo „Dohoda“ bolo nahradené slovom „Zmluva“ 

 

- Čl. VI. bol doplnený o nasledovné body: 

„10. Medzi obcou a príjemcom dotácie bude vždy uzavretá písomná zmluva, okrem 

prípadov hodných osobitného zreteľa najmä v mimoriadnych situáciách, pri 

haváriách, živelných pohromách ap. 

11. V prípade novovzniknutých organizácií, ktoré vznikli v priebehu kalendárneho 

roka, v ktorom žiadajú o dotáciu neplatí ods. 2 tohto článku, žiadosť o dotáciu môžu 

podať kedykoľvek v danom roku.“ 

 

- Čl. VII. ods. 2 bol zmenený na: „V prípade schválenia dotácie do 3000,- € naraz, nad 

3000 € bude žiadateľovi vyplatená čiastka vo viacerých, vzájomne dohodnutých 

splátkach.“ 

 

- Čl. VIII. ods. 1. bol zmenený na: „Čerpanie finančných prostriedkov všetkých 

schválených dotácií je žiadateľ povinný zrealizovať najneskôr do 30. decembra 

príslušného roku, v ktorom obdržali dotáciu. Zúčtovanie finančných prostriedkov je 

žiadateľ povinný predložiť obecnému úradu najneskôr do 15. januára nasledujúceho 

kalendárneho roka.“ 

 

- Čl. VIII. bol doplnený o bod 4. „Nie je porušením tohto VZN pokiaľ dôjde k použitiu 

dotácie z hľadiska časovosti pred dátumom schválenia dotácie, podmienkou je 

preukaznosť výdavkov v danom kalendárnom roku v ktorom sa dotácia poskytuje.“ 

 

- Čl. IX. bod 1 bol zmenený nasledovne: „Žiadateľ, ktorý použil finančné prostriedky 

v rozpore so schváleným účelom použitia je povinný do jedného mesiaca od písomného 

vyzvania vrátiť dotáciu obci a zaplatiť obci sankciu vo výške 3 € za každý deň 

neoprávneného použitia finančných prostriedkov do doby vrátenia finančných 

prostriedkov.“ 

 

- Čl. IX bol doplnený o bod 3. „V prípade, že bude dodatočne zistené porušenie alebo 
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nedodržanie podmienok na poskytnutie dotácie je povinnosťou prijímateľa dotácie 

vrátiť dotáciu obci do jedného mesiaca od písomného vyzvania.“ 

 

- Čl. X. bod 4. bol zmenený nasledovne: za slovami: „osoba, ktorá vykonala“ bolo vypustené 

slovo „priebežnú“. 

 

- Čl. XI. bod 3. bol zmenený nasledovne: slovo „Schválením“ bolo nahradené 

„Nadobudnutím účinnosti“. 

 

Hlasovanie za schválenie VZN obce Sučany č. 1/2013 o dotáciách: 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, Mgr. Orelová, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, 

Ing. Jamriška, p. Rybár, PhDr. Bella, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0  
 

 

Všeobecne záväzné nariadenie obce Sučany č. 2/2013 o príspevku CVČ 

 

p. prednosta uviedol, že ZŠ Sučany nemá zriadené centrum voľného času. Obec bude prispievať 

celkovou čiastkou 60 €/ na jedno dieťa podľa počtu navštevovaných krúžkov - deti navštevujú 

maximálne 3 záujmové krúžky, suma je deliteľná tromi, dvomi, nebude sa to komplikovať. Prispieť 

je možné CVČ, ktoré si o príspevok požiadajú a zároveň preukážu zoznam detí, ktoré CVČ 

navštevujú. 

 

Rozprava: p. Miert, Mgr. Orelová, Mgr. Belica, PhDr. Bella, p. Makovník 

 

p. Miert sa opýtal, akým spôsobom funguje mechanizmus dotácií. 

 

Ing. Plžik odpovedal, že obec dostane peniaze na počet detí vo veku od 5 do 15 rokov s trvalým 

pobytom na území obce vo forme podielových daní. Nie sú to nárokové prostriedky. 

 

p. Ligáčová dodala, že je predpoklad, že obec dostane približne 64 €/dieťa vo veku 5-15 rokov s 

trvalým pobytom na území obce. Skutočnosť je závislá od vývoja podielových daní. Tieto peniaze 

sú poukázané na účet obce každý mesiac v podielových daniach. Niektoré deti navštevujú aj 3 

záujmové krúžky. 

 

PhDr. Bella uviedol, že 200 deťom sa zaplatí po 60 €, ktoré sa prerozdelia CVČ medzi Turčiansku 

Štiavničku, Martin a Vrútky. V konečnom dôsledku ostane časť prostriedkov v podielových 
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daniach. Tieto navrhol použiť na šport.  

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje VZN schváliť.  

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že obec uzatvorí so žiadateľom písomnú zmluvu. Použitá zmluva je 

dobrá, chráni záujmy obce. 

 

p. Makovník sa opýtal, či CVČ môže fungovať len pri škole. 

 

Hlasovanie za schválenie VZN obce Sučany č. 2/2013 o príspevku CVČ: 

Za: 9 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, MUDr. Koyš, Ing. Jamriška, p. 

Rybár, p. Makovník, Mgr. Ďaďová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
Neprítomní počas hlasovania: 2 - PhDr. Bella, Mgr. Orelová 

 

 

Správa o činnosti OP a OHZ od posledného OZ 

 

p. Čičerín, náčelník obecnej polície, uviedol, že správa o činnosti bola vypracovaná a zaslaná 

mailom všetkým poslancom. 

 

Rozprava: Mgr. Mgr. Belica, PhDr. Bella 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že v zmysle uznesenia OZ sa správy posielajú vo väčších frekvenciách, 

tieto správy OP, OHZ sa prijímali s mlčaním. Na druhej strane, v rámci ekonomickej situácie, je 

potrebné uvažovať racionálne. Rozmýšľa sa, na ktorom konci výdavkov, je možné ušetriť. Môže 

prebiehať boj, či sú potrebné obe zložky – OP, OHZ. Komisia na svojom zasadnutí 11.4.2013 

dospela k názoru, či by nebolo dobré, aby obe zložky predkladali denné správy poslancom a komisii 

verejného poriadku. Obsah dennej správy bude iný, ako obsah správy za štvrťrok. Bude podaná 

informácia, ako strávili deň obe zložky rešpektujúc zákon o ochrane osobných údajov. Cez zmenu 

rozpočtu je potrebné prijať opatrenie. Obe zložky sú v kompetencii starostu.  

 

p. starosta uviedol, že podľa všeobecných odporúčaní by mal byť na 1.000 obyvateľov 1 policajt a 1 

hasič. Nárastom počtu zamestnancov vzrastajú požiadavky na logistiku. Zamestnanci podliehajú 

Zákonníku práce. Pri zabezpečovaní činnosti 24 hodín denne je potrebných 5 (ideálne 7 policajtov 

aj s pokrytím čerpania dovolenky). Obec prešla na systém 3 policajtov, 2 miesta sú neobsadené. Z 

nepretržitého výkonu služby sa prešlo na nepravidelný. Náčelník vyhodnotí bezpečnostnú situáciu, 

plán služieb je zabezpečený nepravidelne.  

Navrhol týždenný interval spracovania správ.  
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Mgr. Belica uviedol, že nejde o to, či budú správy vypracované denne alebo týždenne. Ide o to, aby 

sa obe zložky prezentovali. 

 

PhDr. Bella uviedol, že správa OHZ bude pravidelná, nakoľko majú služby denne. Správa OP bude 

podaná nepravidelne. Podávanie správ vyplynulo z návrhu veliteľa OHZ. 

Náčelník OP požiadal o navýšenie počtu zamestnancov, aby bolo možné prejsť do nepretržitého 

výkonu služby  ako v minulosti. 

 

p. starosta sa opýtal, či je správou myslená situačná správa alebo chronologický záznam zo služby. 

Je potrebné rozlíšiť, aká správa je požadovaná.  

 

PhDr. Bella dodal, že správou je myslený chronologický záznam. 

 

Ing. Plžik povedal, že obe zložky spadajú pod starostu obce, rozpočet schvaľuje obecné 

zastupiteľstvo. Obe zložky sa budú správami prezentovať. Správy budú podkladom pre ďalšie 

rozhodovanie OZ.  

 

p. Miert povedal, že je to „delostrelecká príprava na hlavný útok“. Je potrebné sa rozprávať 

otvorene, malo byť dané stanovisko komisie. 

 

p. Slobodník, veliteľ OHZ, uviedol, že do situačnej správy za štvrťrok nie je možné všetko zahrnúť, 

napr. kde sa kosilo. Jednoduchšie je napísať dennú správu – záznam po ukončení služby. 

 

p. Čičerín povedal, že mesačná správa je obšírna, týždenná je presnejšia, nie je problém posielať 

denné hlásenia. 

 

p. Rybár povedal, že ak majú poslanci rozhodnúť o činnosti obecnej polície, je potrebné mať 

dostatok informácií, aby nedochádzalo k skresleným informáciám a bolo možné si urobiť závery o 

činnosti oboch zložiek. Opatrenie navrhla obec. K závažnému kroku sú potrebné informácie.  

 

p. Miert povedal, že vznikne vzorka dennej práce, dôjde k redukcii na „0“. Obe zložky fungujú v 

obci dlho. Je tu aj ľudský faktor. Ak má byť urobené takéto rozhodnutie, malo by byť korektné. 

 

p. Rybár dodal, že príčina je inde. Je potrebné nájsť financie. OZ žiada o prehľad o činnosti oboch 

zložiek.  

 

p. starosta dodal, že je potrebné vidieť aj dôsledky. Budujú sa integrované systémy. Dislokované 

pracovisko štátnej polície nie je určené pre výkon služby v Sučanoch, ale pre celý Žilinský kraj. Je 

potrebné striedme posúdenie a až potom prijať opatrenie.  

 

p. Blšák z audítoria uviedol, že každý obvinený má právo na obhajcu, nech sa preukážu obe zložky 
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dennými správami. Ak nebude zabezpečovať služby OHZ, externá firma bude stáť 3 x viac. Nešlo o 

rušenie, ale o monitorovanie činnosti.  

 

Ing. Plžik povedal, že toto vyplynulo z navrhnutých úsporných opatrení obce. Obec si nemôže vziať 

úver na bežné výdavky. Buď sa zvýšia príjmy alebo znížia výdavky (OP, OHZ, OcÚ). 

 

Hlasovanie k prijatiu uznesenia, ktorým OZ žiada starostu obce, aby zabezpečil zasielanie  

záznamov o priebehu služby (po každej vykonanej službe) príslušníkmi  OP a OHZ na emailové 

adresy  poslanci@sucany.sk, starosta@sucany.sk,  prednosta@sucany.sk,  kontrola@sucany.sk  ako 

aj  členom komisie verejného poriadku  a rómskej problematiky: 

Za: 10 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 1 – (MUDr. Koyš) 

 

p. Slobodník, veliteľ OHZ uviedol, že správa bola doručená poslancom elektronicky. Dodal, že ak 

obec chce zrušiť OHZ, ktorý zabezpečuje aj bežnú prevádzku obce (kosenie, verejné osvetlenie, 

čistenie, VPP ap.) , musí mať peniaze na dodávateľský spôsob zabezpečovania týchto služieb. Čo sa 

týka OHZ, zmluva na fungovanie a financovanie rekonštrukcie budovy OHZ v rámci europrojektov 

je podpísaná na dobu 5 rokov, inak sa musia peniaze vrátiť štátu. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu o činnosti obecnej polície a OHZ od posledného 

zasadnutia OZ. 

 

Plnenie uznesenia – návrh úsporných opatrení 

 

p. prednosta uviedol, že sa jedná o úlohu vyplývajúcu z uznesenia OZ č. 1/2013 zo dňa 25.01.2013. 

Obecný úrad sa týmto zaoberal, boli vykonané porady so zamestnancami OcÚ. Po prehodnotení 

rozpočtu došlo k vytvoreniu úspor cca 44.970 € na bežných výdavkoch, úspora 100 tis. € na 

bežných výdavkoch nie je možná. Jedine je možné riešiť personálne zmeny. 

OHZ je zazmluvnený vzhľadom k dobe trvania projektu financiami zo štátu. Ak sa zníži počet 

zamestnancov OHZ, kto ide vykonávať služby. 

OP má schválených 5 zamestnancov, aby bola funkčná. Službu vykonávajú 3 zamestnanci, na 

navýšenie počtu zamestnancov nie sú prostriedky, ráta sa s úsporou 20 tis. €. 

Ďalší variant je siahnutie do miezd zamestnancov OcÚ, kumulovanie funkcií. 

 

Rozprava: Mgr. Mgr. Belica, p. Rybár, Mgr. Orelová, Mgr. Ďaďová, p. Miert, MUDr. Koyš, Ing. 

Jamriška, PhDr. Bella. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že v januári bola uznesením prijatá povinnosť ušetriť 100 tis. €. OZ 

nerieši personálnu politiku, môže upravovať len finančné toky.  

 

p. Rybár skonštatoval, že uznesenie nebolo splnené. Čo sa týka rozpočtu, zasa budú trpieť 
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zamestnanci, údržba zelene, cesty, verejné osvetlenie, v súvislosti s verejným obstarávaním 

dobíjanie batérií pre rozhlas. Dodal, že predpokladá, že úspora 100 tis. € bude málo. 

 

MUDr. Koyš  povedal, že OZ schvaľovalo projekty na 5 % spoluúčasť, nie na 50 %-nú a 

neschvaľovalo to, že sa nebudú realizovať platby od štátu a obrovský nárast neoprávnených 

nákladov. Platby f. Sagacita by mohli byť zaplatené v pohode, keby sa nemuseli brať úvery na 

platby, ktoré mali prísť od štátu a na neoprávnené náklady. 

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia prejednala návrh obce, ráta s úsporou 20 tis. € na 

obecnej polícii. Komisia navrhla ísť cestou zníženia komfortu – zrušenie kultúrnych a športových 

akcií, začať na veciach, ktoré sú menej dôležité.  

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že čo sa týka kultúrnych akcií, súhlasí s návrhom ekonomickej komisie.  

 

p. prednosta povedal, že je možné zrušenie dotácií, nakoľko nesmú zvyšovať dlh obce, zrušiť 

niektoré kultúrne akcie. 

 

Mgr. Ďaďová povedala, že kultúrne akcie je možné vypustiť, no služby ako pohreby, svadby je obec 

povinná zabezpečiť. Malo byť uvítanie do života, vraj je pozastavené. Aspoň na tieto základné 

služby, na ktoré občan má právo, je potrebné pamätať.  

p. Miert povedal, že dane boli občanom zvyšované primerane. Projekty boli schvaľované v dobrej 

viere. Projektový manažment namiesto prínosu do obce, vynáša z nej peniaze. 

 

MUDr. Koyš povedal, že ekonomická komisia rátala s úsporou 100 tis. €, podľa zjavných 

informácií bude potrebná úspora vyššia. Nie sme schopní takúto sumu ušetriť z vlastných rezerv. 

Faktúry f. Sagacita boli doručené, obec nie je schopná ich financovať z vlastných rezerv. 

 

Ing. Plžik povedal, že na bežné výdavky nie je možné si vziať úver. Faktúry f. Sagacita na odmeny 

za europrojekty  sú vo výške 157 tis. €, projektový manažment je bežný výdaj.  

 

p. starosta uviedol, že stále je reč o najdramatickejšom variante, ku ktorému dúfajme, že nedôjde. Je 

potrebné šetriť, všade sa robia úsporné opatrenia. Doručené faktúry f. Sagacita nie sú stále uzavreté. 

Veci je potrebné vidieť „farebnejšie“. 

 

Mgr. Mgr. Belica navrhol oddialiť úhradu faktúr f. Sagacita do roku 2014.     

 

p. starosta povedal, že situácia ohľadom financovania ZŠ nie je tak kritická ako sa zdá. Ide o jedno 

zle formulované slovo v projekte – neobytný namiesto nebytový. 

 

Ing. Plžik uviedol, že uznesenie bolo prijaté na začiatku roka. Prebiehali rokovania, no vyzerá to, že 

k dohode nedôjde.  
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p. Ligáčová povedala, že faktúry sú splatné do 60 dní. 

 

Mgr. Mgr. Belica uviedol, že sú tam dvojzmyselné formulácie. 

 

p. starosta dodal, že  faktúry majú vady.  

 

PhDr. Bella skonštatoval, že obci hrozí, že o peniaze príde. Opýtal sa, čo bude v prípade vzniku 

neoprávnených nákladov na Rekonštrukciu námestia, kde už teraz „horia“ termíny na vláde i 

eurofondoch. Jedna vec sú bežné výdavky, druhá úvery. Obec tlačí pred sebou úver za polovicu 

OHZ,  peniaze za rekonštrukciu školy, faktúry f. Sagacita, ktoré si ich bude nárokovať. 

Najdôležitejšie sú dve veci – bežné výdavky a úvery. Skonštatoval, že prednosta dostal veľmi ťažkú 

úlohu pri všetkých problémoch v obci, citeľné bude aj zníženie na platoch zamestnancov.         

 

Mgr. Orelová povedala, že úsporné opatrenia je potrebné premietnuť do zmeny rozpočtu.  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým OZ žiada prednostu OÚ o zahrnutie navrhnutých 

úsporných opatrení vo výške 44.970,- € do pripravovanej zmeny rozpočtu na nasledujúce 

zasadnutie OZ: 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

p. starosta informoval prítomných o rokovaní s Ing. Miroslavom Uličným, riaditeľom SZRB. Je 

potrebné, aby OZ schválilo prolongáciu úveru a aby bolo zaslaných 5.000 € na účet, čo je 

započítateľnou čiastkou. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým súhlasí s prolongáciou prekleňovacieho úveru 

prijatého uznesenim OZ č. 3/2012 zo 17.4.2012 bod C2 vo výške 541.596,34 € do 31.12.2014 

v zmysle dohodnutých podmienok a s preplatením 5 tis. € z istiny v zmysle úverovej zmluvy: 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

 

Správa stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za rok 2012 

p. starosta informoval, že stavebný referát zabezpečuje konania pre 29 obcí. Podaná správa je 

spracovaná len za obec Sučany.  

 

p. prednosta doplnil, že správa bola zaslaná prítomným poslancom elektronicky.  

 

Ing. Hüber uviedol, že spoločný stavebný úrad pre účely stavebných konaní zastrešuje 29 obcí, 

región s 29 tis. obyvateľmi. Bolo vydaných 470 stavebných povolení. Obec sa podieľa 15 % na 
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výkone. Jeden zamestnanec zabezpečuje spoločný stavebný úrad pre všetky obce. 

p. Kapusta zabezpečuje výstavbu v obci a životné prostredie. V priemere vychádzajú 2-3 konania 

denne. Napr. v obci Šoporňa zabezpečuje obdobnú činnosť 5 zamestnancov pre región s 25 tis. 

obyvateľmi.  

 

Rozprava: Mgr. Mgr. Belica, Ing. Plžik, PhDr. Bella, p. Miert 

 

Mgr. Mgr. Belica skonštatoval, že tento úsek rieši každodenné problémy občanov, je 

poddimenzovaný počtom zamestnancov. Opýtal sa, či po návrate p. Malkovej z rodičovskej 

dovolenky, budú 3 zamestnanci postačovať. 

 

Ing. Hüber uviedol, že v obci Sučany je potrebné úsek posilniť minimálne o 1 zamestnanca. 

Momentálne chýba zamestnanec s odbornou spôsobilosťou na úseku životného prostredia.  

Skonštatoval, že zabezpečuje 1/3 zo 67 konaní, územné rozhodnutia a väčšie stavby. Stanoviská, 

dopravné značenie, výruby a zvyšné konania zabezpečuje p. Kapusta. 

 

Ing. Plžik skonštatoval, že podľa predložených materiálov cca 250 konaní za rok zabezpečoval p. 

Kapusta. 

PhDr. Bella sa opýtal, prečo obec Turany nespadá pod spoločný stavebný úrad, Ing. Hüber má 

ťažkú pozíciu, nemôže to všetko stíhať, ideálne by bolo, aby sa  naša obec tiež osamostatnila  a mali 

by sme tu svojich odborníkov na vlastnom stavebnom úrade. . 

p. starosta povedal, že všetko je to dané historickým vývojom, je to oveľa zložitejšie , do budúceho 

volebného obdobia je potrebné pripraviť novú platformu. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu stavebného referátu o stavebnej činnosti v obci za 

rok 2012. 

 

p. prednosta povedal, že je potrebné prijať autoremedúru uznesenia OZ č. 8/2012, bod C17) zo 

dňa19.12.2012. 

Obecné zastupiteľstvo schválilo autoremedúru uznesenia OZ č. 8/2012 bod C17 s nasledovným 

znením: 

„- odpredaj nehnuteľného majetku obce, parcela registra C KN č. 1997,  zastavané plochy a 

nádvoria, o výmere 57m
2
, Urbárskej spoločnosti Sučany poz. spol., Nám. SNP 24, Sučany, za 

kúpnu cenu 6,- € za 1 m
2
, z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to hospodárneho využitia 

pozemku, ktorý tvorí funkčný celok so stavbou nadobúdateľa s.č. 550 (Urbársky dom). 

Nadobúdateľ zriadi v prospech predávajúceho práva, spočívajúce v práve prechodu, prejazdu 

a spoločného užívania pozemku s obcou Sučany a to bez obmedzenia na dobu neurčitú. Nakoľko 

podľa správy katastra nie je pre daný prípad možné použiť ustanovenie zák. č. 139/1991 Z.z. 

o majetku obcí - §9a ods.8 písm. b) – ako pozemku zastavaného stavbou vo vlastníctve 

nadobúdateľa vrátane priľahlej plochy, ktorá svojím umiestnením a využitím tvorí neoddeliteľný 
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celok so stavbou, ale je nutné použiť - §9a ods.8 písm. e) - prevod majetku obce z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa. Oznámenie o predaji majetku týmto spôsobom bolo zverejnené 19.12.2012“. 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

p. prednosta informoval o zámere odpredaja pozemku parc. č. CKN 2968/3 o výmere 1.024 m2 

žiadateľovi - SEPS, Bratislava. Materiál bol doručený elektronickou formou, bol zverejnený na 

web-stránke a úradnej tabuli obce. 

 

p. Miert povedal, že stavebná komisia dala kladné stanovisko k jeho odpredaju. 

 

Mgr. Orelová doplnila, že ekonomická komisia nemá k odpredaju pozemku námietky. 

 

Mgr. Mgr. Belica upozornil na bod 7.3 zmluvy, podľa ktorého účinnosť tejto zmluvy nastane dňom 

vkladu do katastra. Zmluvu je potrebné podpísať najneskôr v pondelok. 

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schválilo odpredaj pozemku kupujúcemu Slovenská 

elektrizačná prenosová sústava, a.s. Mlynské nivy č. 59/A, 824 84 Bratislava 26  parc. CKN č. 2968/3 – 

zastavané plochy    a nádvoria o výmere 1024 m2 v k.ú. Sučany odčleneného GP č. 6/2013 

vypracovaným GK Ing. Eva Jadroňová, Severná 15, Martin dňa 18.01.2013 a overeného Správou 

katastra Martin dňa 24.01.2013 pod č. 55/2013, z parc. C KN č. 2968/2 – zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 4421 m2 zapísaného na LV č. 1881 za sumu 3.960 € určenú v znaleckom 

posudku. Všeobecná hodnota majetku v zmysle znaleckého posudku č. 03/2013 vypracovaného Ing. 

Ivanou Kňazovickou - Dovalovskou, znalcom v odbore stavebníctvo, odhad nehnuteľností, je 

určená na 3.960 €: 

Za: 10 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, 

MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržal sa: 1 – p. Makovník 

 

 

p. prednosta predložil žiadosť o prenájom pozemku – Heliportu p. Ingrid Slobodníkovej, PMP-

Truck, Sučany. Zámer odpredaja bol zverejnený na úradnej tabuli a web-stránke obce. Na ponuku 

nik iný nereflektoval. Ekonomická i stavebná komisia zámer prenájmu doporučuje schváliť.  

 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie, ktorým schválilo v zmysle § 9a ods. 9 písm. c) zákona 

SNR č. 138/1991 Zb. o majetku obcí prenájom pozemku parc. C KN č. 101/56 – ostatné plochy 

o výmere 1755 m2 v k.ú. obce Sučany, zapísaného na LV č. 1881 p. Ingrid Slobodníkovej, PMP-

truck, Čsl. armády 38, Sučany za mesačné nájomné 30 € na dobu neurčitú z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, a to: prenájom sa uskutočňuje za účelom vykonávania parkovania motorových 

záchranných vozidiel a havarovaných vozidiel  pochádzajúcich z nehôd. Uvedenú činnosť nájomca 

prevádzkuje v rámci integrovaného záchranného systému, ktorý je určený na odstraňovanie 

prekážok v cestnej premávke Žilinského samosprávneho kraja. Nájomca sa zaväzuje vykonávať pre 

Obec Sučany bezodplatne zimnú údržbu a úpravu verejnej zelene na ul. Kalinčiakovej a úpravu 

verejnej zelene v objekte i mimo objektu. 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
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p. prednosta povedal, že v rámci úsporných opatrení je potrebné riešiť prenájmy nevyužitých 

priestorov. Informoval o doručenej žiadosti p. Očkovej k zriadeniu centra Montessorri pre matky s 

deťmi. Zámer nie je možné realizovať do doby vyriešenia financovania projektu Rekonštrukcie 

základnej školy. 

 

Ing. Plžik dodal, že by bolo možné, aby bolo detské centrum pod kuratelou riaditeľky základnej 

školy ako jedna z foriem ŠKD. 

 

p. prednosta informoval o doručenej žiadosti Mgr. Lukáša Králika. Je potrebné, aby bol prizvaný na 

zasadnutie stavebnej komisie, na stavebný úrad, aby prezentoval svoj zámer. 

 

Informácia o ďalšom postupe výstavby D1 a iných dôležitých stavbách v obci 

 

p. prednosta informoval, že stavba napreduje rýchlym tempom. Diaľničné teleso je v dobrom stave, 

problémom je protihluková stena. Petičný výbor atakuje, rokovania prebehli, informácie boli 

zverejnené. Petičný výbor požiadal o vyjadrenie Ministerstvo dopravy. Prišla im odpoveď, že stav 

je nezvratný. Aj stavebný úrad požiadal o vyjadrenie, aby stanoviská obce k stavbe Protihlukovej 

zábrany a konečného ukotvenia so začiatkom od Vrútok. Došlo k dvom polemikám, kedy obec 

informovala o kilometri, v ktorom sa stavba začína a NDS ako realizátor stavby hovorí, že 

kilometer je len názvom stavby – staveniska, môže ísť o rozdiel v kilometroch. Obec hovorila o 

konkrétnom kilometri, NDS o názve stavby, preto bolo požiadané o vysvetlenie. Obci boli  zrejme 

zaslané iné podklady k jednému vyjadreniu, čo úrad potreboval rozporovať, či postupoval úrad 

správne alebo došlo k pochybeniu a kedy došlo k posunu protihlukovej bariéry. 

Druhá vec je prechod peších občanov v Hradiskách - Hrabinách do centra obce. Došlo k zmene v 

tom, že NDS a Váhostav už využívajú teleso diaľnice a  občania prechádzajú novovybudovanou 

asfaltkou cez mostík pôvodnou cestou do Koradooru. Došlo k prísľubu, že pustia občanov cez 

stavenisko, aby bola trasa kratšia. Do 30.9. by malo byť mostné teleso spustené. Dnes je stav ešte 

zlepšený - rybári a občania využívali oblasť štrkovne, kde nebol prechod k štrkovisku riešený, 

vytvorí sa obslužná komunikácia spevnená štrkovinou, do priestoru sa bude dať dostať. 

 

p. prednosta informoval o sťažnostiach občanov na hlučnosť železničného priecestia.  

 

p. starosta navrhol vypracovanie meraní hlučnosti teraz a po vybudovaní diaľnice. Navrhol 

požiadanie o úhradu trojskiel občanom. 

 

p. prednosta informoval, že zriadenie kyvadlovej dopravy pre občanov z Hrabín neprešlo. SAD 

chcela zrušiť spoje do danej lokality, s čím p. starosta nesúhlasil. Dôjde k úprave len u 1 spoja.  

 

p. Makovník požiadal o zriadenie 1 bodu verejného osvetlenia na ul. Stará hradská. 

 

p. prednosta povedal, že nie je možnosť doviesť tam napájanie. 

 

Ing. Plžil povedal, že je potrebné apelovať na stavbárov, aby toto zabezpečili, nakoľko sa jedná o 
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účelovú komunikáciu.  

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo informáciu na vedomie.  

 

Informácia k projektu „Revitalizácia verejných priestranstiev obce Sučany 

 

p. starosta informoval, že sú pripravené podklady pre podpis dodatku ministrom, je to v záverečnej 

etape prípravy. Došlo k zmene názvu dodávateľa na „Stramon“ so sídlom v Košiciach. 

Cieľom je vybudovanie námestia. Zo strany obce je vyvinuté maximálne úsilie na vytvorenie 

vhodných podmienok. Termín dokončenia je plánovaný na 24.6., ohrozené sú aj oslavy Dní Milana 

Hodžu.  

Informoval, že dodávateľ požiadal obec  o poskytnutie finančných prostriedkov (5% - spoluúčasť 

obce na projekte  cca.50.000 eur) na realizáciu stavby, nakoľko firma potrebuje peniaze. 

 

Ing. Plžik povedal, že obec môže poskytnúť zálohovú platbu jedine v prípade, že je to písomne 

dohodnuté v zmluve. Každý dodatok je potrebné konzultovať s ROP. Podstatné je, aby to bolo 

zazmluvnené, odobrené druhou stranou. Je potrebné dodržať časový harmonogram.  

 

Mgr. Mgr. Belica povedal, že návrh zmluvy by musel byť odkonzultovaný s ROP-kou, aby nebolo 

ohrozené prefinancovanie projektu. Finančné problémy by mohli mať za následok nedokončenie 

diela, čo by mohlo mať fatálne následky pre obe strany. 

 

p. Miert skonštatoval, že sa jedná o zálohovú platbu. 

 

p. Rybár povedal, že sa zúčastnil kontrolného dňa na stavbu, má výpis zo stavebného denníka, 1.2. 

bolo odovzdané stavenisko, všetky podmienky boli zrealizované až 28.3. 

 

Ing. Plžik uviedol, že do stavebného denníka píše každá zúčastnená strana za seba.  

 

p. starosta odpovedal, že stavebná firma mohla realizovať v tom čase iné veci. 

 

p. prednosta povedal, že všetky požiadavky stavebnej firmy boli do 48 hod. zrealizované, aby sa 

mohlo budovať.  

 

PhDr. Bella  reagoval na list, ktorý dostali poslanci tesne pred zastupiteľstvom. Je potrebné zistiť, či 

je možné, aby si zazmluvnená stavebná firma Stramon cez ďalšiu firmu, v tomto prípade Agrostav 

SK Prešov, brala prevádzkový úver vo výške 450.000 € a nebude to mať následky na 

prefinancovanie celého projektu. 

 

Ing. Plžik sa opýtal, či máme zmluvu o postúpení práv uzavretú medzi Stramonom a Agrostavom. 
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p. starosta odpovedal, že túto zmluvu nemá úrad k dispozícii. 

 

Mgr. Mgr. Belica povedal, že práva a povinnosti vyplývajúce z verejného obstarávania nie je možné 

odstúpiť na 3. osobu bez dodatku s ROP-kou. Toto je potrebné preveriť.  

Povedal, že v prípade poskytnutia preddavku na cenu za dielo 50 tis. € je potrebné ručenie 

biankozmenkou, ručenie konateľa ako fyzickej osoby.  

 

Správy z komisií 

 

Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia nezasadala od posledného zasadnutia OZ. 

 

p. starosta požiadal, aby kultúrna komisia vytvorila organizačný výbor pre Dni Milana Hodžu, nad 

ktorými prijal záštitu premiér SR. 

p. Miert uviedol, že f. Inverto požiadala o pozemok za kurtami, tento nie je vhodný na priemyselné 

budovy. 

 

Mgr. Mgr. Belica požiadal o zverejnenie dôležitých čísel OHZ a obecnej polície v Sučianskych 

zvestiach.  

 

PhDr. Bella požiadal o doriešenie zapisovateľky komisie životného prostredia.  

 

Obecné zastupiteľstvo odvolalo p. Danku Balkovú z komisie životného prostredia a na jej miesto 

menovalo p. Tajanu Podhorskú. 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie k bytom: 

a) predĺženie  nájomných zmlúv na 3- izbové nájomné byty na ulici Tehelná 5 a 7 do 31.08.2015 

nasledovným občanom: Miroslav Varga, Erika Pavlišová. 

b) predĺženie  nájomných zmlúv na 1- izbové nájomné byty na ulici Tehelná 5 , 7, 9,  a 11  do  

30.09.2014 nasledovným občanom: Gabriel Kvapil, Renáta Farkašová, Rastislav Chabada, Renáta  

Hanuliaková, Alžbeta Šalagová, Magda Václavíková, Emil  Facuna,  Miroslava Hlavatová 

c) predĺženie nájomných zmlúv v nájomných obytných domoch do 31.12.2013 nasledovným 

občanom: Viliam Kľučka  ul. 29. augusta, 74/101, Sučany; Agáta Cicková  ul. 29. augusta, 74/101,  

Sučany; Angela Cicková ul. Partizánska, 24, Sučany. 

d)  nasledovný poradovník žiadateľov na prípadné uvoľnené 3- izbové byty na ul. Tehelnej č.5,7,9 
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a 11 na obdobie rokov 2013 – 2014:  

1. Mgr. art. Ján Skrisa, ul. Pod Brezinou, č.5, Sučany 

2. Jaroslav Ondruš, ul. Sološenkova, č.4, Sučany 

3. Emília Kučková, ul. Fatranská cesta, č.85, Sučany 

4. Mária Žuborová, ul. Obchodná, č.36, Turany 

5. Renáta Farkašová, ul. Tehelná, č.9, Sučany 

Všetci uvedení žiadatelia spĺňajú podmienky na pridelenie 3-izbového bytu. 

Hlasovanie za prijatie uznesenia: 

Za: 11 – (Mgr. Mgr. Belica, MUDr. Konvit, p. Miháliková, p. Miert, Ing. Jamriška, p. Rybár, p. 

Makovník, MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 0 

Zdržali sa: 0 
 

PhDr. Bella uviedol, že je potrebné pripraviť nové VZN  o tvorbe a použití fondu prevádzky, údržby 

a opráv nájomných bytov vo vlastníctve obce v súlade so zákonom 443/2010 Z.z..  Informoval, že 

komisia životného prostredia pripravuje očistu obce pri príležitosti Dňa zeme so stretnutím v sobotu 

20.04. o 09.00 pred budovou  OHZ  

 

Mgr. Orelová uviedla, že ekonomická komisia doporučuje schváliť dotácie podľa návrhu kultúrnej 

komisie okrem futbalistov. 

 

p. prednosta povedal, že tento krok je potrebné zvážiť, nakoľko poskytnutie dotácií nemá zvyšovať 

dlh obce. Môže to byť ďalšie z úsporných opatrení. Je to na zváženie, nakoľko na jednej strane sa 

uvažuje s úsporou 20 tis. € u obecnej polície, dotácie predstavujú sumu 10 tis. €. 

 

p. Makovník povedal, že niektoré kluby sú na pokraji zániku. 

 

Mgr. Mgr. Belica dodal, že je potrebné zvážiť, či je to v čase krízy životne dôležité. 

 

PhDr. Bella povedal, že je to veľmi ťažké rozhodovanie poslancov, je treba šetriť ako navrhuje p. 

prednosta ale uviedol,  že napr.  skialpinisti sľúbených 600 eur už dávno preinvestovali pri krásnej 

akcii.. Opýtal sa p. starostu na jeho stanovisko k schváleniu dotácií. 

 

p. starosta uviedol, že je za to,  aby boli dotácie schválené  

 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým sa schvaľuje dotácia z rozpočtu obce pre nasledovných 

žiadateľov:  

Jednota dôchodcov – 1.500 €, Zväz zdravotne postihnutých Sučany – 500 €, Protifašistickí 

bojovníci – 300 €, Volejbalový krúžok – 300 €, Skialpinisti Sučany – 600 €, Športový krúžok 

Očková  - 300 €, Kolkársky klub Sučany – 1.000 €, Futbalový oddiel Sučany – 7.700 €.  
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Za: 6 – (MUDr. Konvit, p. Miert, Ing. Jamriška,  p. Makovník, MUDr. Koyš, PhDr. Bella,) 

Proti: 2 – (p. Rybár, Mgr. Ďaďová) 

Zdržali sa: 3 - (Mgr. Mgr. Belica, p. Miháliková,  Mgr. Orelová) 

 

 

Stanovenie platu starostu 

 
p. prednosta  navrhol,  ponechať súčasný koeficient 2,33 násobku priemernej mesačnej mzdy v 

Národnom hospodárstve. 

 

Mgr. Orelová podala stanovisko ekonomickej komisie ktorá navrhuje plat starostovi vo výške  2,17-

násobku priemernej mesačnej mzdy v Národnom hospodárstve, najmä z úsporných dôvodov v obci. 

 

p. Makovník  súhlasil s ponechaním súčasného koeficientu 2,33-násobku priemernej mesačnej 

mzdy v Národnom hospodárstve. 

 

Hlasovanie k stanoveniu platu starostu obce vo výške 2,33-násobku priemernej mesačnej mzdy 

zamestnanca v národnom hospodárstve. 

Za: 5 – (MUDr. Konvit, p. Miert, Ing. Jamriška,  p. Makovník, MUDr. Koyš,) 

Proti: 6 ( Mgr. Mgr. Belica,  p. Miháliková,  p. Rybár, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Zdržali sa: 0 
 

Obecné zastupiteľstvo prijalo uznesenie v zmysle ods. 4 § 4 zákona č. 253/1994 Z. z. o právnom 

postavení platových pomerov starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov plat 

starostovi obce Sučany vo výške 2,17 násobku priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom 

hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu SR za rok 2012, t. j. 1.747 €. 

Za: 6 ( Mgr. Mgr. Belica,  p. Miháliková,  p. Rybár, Mgr. Ďaďová, PhDr. Bella, Mgr. Orelová) 

Proti: 4 – (MUDr. Konvit, p. Miert, Ing. Jamriška,  p. Makovník) 

Zdržal sa: 1 (MUDr. Koyš) 

 

R ô z n e 

 

Rozprava: Mgr. Orelová, Ing. Plžik, PhDr. Bella 

 

Mgr. Orelová sa opýtala, ako sa dostala 3. príloha do Sučianskych zvestí, keď nebola odsúhlasená 

redakčnou radou. 

 

p. prednosta povedal, že dva letáky Brantneru boli odsúhlasené a vložené do Sučianskych zvestí, 

tretia príloha nebola súčasťou zvestí. 

 

p. starosta povedal, že p. Mihálik sa na neho obrátil, či táto príloha môže byť vložená do Zvestí. 

Toto mu nedovolil. Jedná sa o súkromnú záležitosť p. Balkovej, p. Mihálik to neodpublikoval. 

Od tejto záležitosti sa dištancuje, dal pokyn, že to do zvestí nemôže byť vložené. 

 

PhDr. Bella uviedol, že on dostal Zvesti v sobotu pred Veľkou nocou a vo vnútri bol  list od p. 

Balkovej. Pýtal sa aj niektorých  iných susedov a občanov, niektorí ho mali vo vnútri a niektorí 

mimo. Nebolo to jednoznačné. 
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Ing. Plžik skonštatoval, že je škoda, že napriek žiadostiam poslancov, neprišla na zasadnutie bývalá 

kontrolórka, kde si mohli niektoré veci vydiskutovať. Skonštatoval, že v predmetnej prílohe, kde je 

na konci uvedená p. Balková bolo niekoľko poloprávd až klamstiev, týkajúcich sa poslancov aj jeho 

osobne a preto bude musieť vec riešiť osobitným spôsobom.  

 

PhDr. Bella naniesol požiadavku p. Dubovca z Ul. generála Svobodu  o urýchlenú opravu chodníka 

pred rodinným dvojdomom, rozbitého pri výstavbe trativodu v minulom období.  

Naniesol žiadosť p. riaditeľky  Taškárovej z Domu dobrého pastiera o poskytnutie dotácie ešte 

v tomto roku aspoň vo výške 500 € na riešenie havarijného stavu strechy. 

 

Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Operatívnu evidenciu o rozpočtových opatreniach za rok 

2012. 

 

p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie OZ ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice:     .....................................            ................................. 

                                              PhDr. Miloš Bella              Jaroslav Makovník 
 

 

 

 

                                               ....................................                   ....................................... 

                                               Mgr. Vladimír Olbert  JUDr. Jozef Petráš, CSc. 
                                                    prednosta OcÚ                                        starosta obce 

 

 

 

                                            ....................................        

         Viera Jašeková    

                                 zapisovateľka        


